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The work examines the issues of efficiency and development possibilities of small 
enterprises (microenterprises) in the field of small concrete products production for 
construction. The analysis of prerequisites for their inclusion in the unified list of 
products subject to mandatory certification is carried out. The practical results of this 
event in the conditions of the real market are assessed. Concluding the analysis, the 
authors note that it was conducted on the basis of the construction goods market of 
only one of the republics of the Russian Federation. Therefore, in the interests of the 
development of the entire state and improving the efficiency of small and medium-sized 
enterprises, they consider it advisable to comprehensively explore market segments 
throughout the country with the involvement of business representatives.
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новая книга

Зосен А.А., Москалев Д.Е. 

Вторичные средства измерений температуры. 
Поверка и калибровка
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2024

Дается классификация и принцип действия вторичных аналоговых и цифровых средств изме-
рений температуры, а также их нормируемые метрологические характеристики. Описаны 
отличия поверки и калибровки средств измерений. Приводятся требования к средствам 
и условиям поверки, а также зависимости для оценки погрешности поверки (неопределенности 
калибровки) вторичных средств измерений температуры. Изложены принципы измерительного 
и допускового контроля при поверке. Описаны операции поверки аналоговых и цифровых вто-
ричных средств измерений температуры. Учебное пособие может быть полезно специалистам 
в области поверки и калибровки средств измерений температуры.
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